
 

 
 

TITLE VI NOTICE TO THE PUBLIC 
 
The City of Millbrae operates its programs and services without regard to race, color or national 
origin in accordance with Title VI of the Civil Rights Act of 1964. For information on their Title VI 
programs, please call Angela Louis at (650) 259-2333. 
 
Any person who believes they have been discriminated against based on race, color or national 
origin with regard to City programs or activities has the right to file a complaint within 180 days 
of the alleged incident. Complaint forms are available at the phone number noted above or at 
City Hall, located at 621 Magnolia Avenue, Millbrae, CA. You also may file a complaint with the 
Federal Highway Administration through its Office of Civil Rights, East Building, 8th Floor E81-
105, 1200 New Jersey Ave., SE, Washington, DC 20590. 
 

民權法案第六章公告 

 

根據 1964 年民權法案第六章，米爾布雷市運營的所有計劃和服務，皆不論種族，膚色或

國籍。如想了解更多有關第六章計劃的信息，請致電（650）259-2333 聯絡 Angela 

Louis。 

 

任何人如果認為他們參與城市計劃或活動時因種族，膚色或國籍而受到歧視，則有權在涉

嫌事件發生後 180 天內提出投訴。投訴表格可聯絡上面提到的電話號碼或親身前往位於

621 Magnolia Avenue 的市政府取得。您也可以通過民權辦公室向聯邦公路管理局呈交訴

狀，地址為 E81-105，Elast-108，New Jersey Ave.，SE，Washington，DC 20590。 

 


